
Afdelingsbestyrelsesmøde tirsdag den 29. august 2023 
Mødet afholdes i beboerhuset fra kl 17:00 / let anretning + vand Rene 

Baunevangens afdelingsbestyrelse Side 1 
 

 
Mødedeltagere 
 

    
• Henrik Svendsen (HS) 

• Tine Sand Gybeck (TSG) 

• Ann-Mari Lundbæk Lauritsen (AML) 

• Eugen Sølberg (ES)                      
• Vagn Bille (VB) 

• René Pedersen (RP) 

• Dan Andersson (DA) 
 

 
Afbud fra: 
 

  

• Vagn Bille  
• Anders Brøgger (AB) 

 

 
Fra KAB / drifts-
kontoret 

    

• Brian Ludvigsen (BL) 
    

 

Dagsorden 

 
1.  Valg af referent. RP blev valgt 

 
2. Gennemgang af referat fra sidste møde. Referatet blev godkendt. 
 
3. Løbende sager fra Ejendomskontoret v. BL 

Igangværende vedligeholdsesopgaver (Fremsendes)       
Planlagte vedligeholdsesopgaver (Fremsendes)        
Gennemgang af div. Opgaver, der forløber som planlagt. 
Budgetopfølgning. Materiale fremsendes. Budgettet blev gennemgået og 
fundet ok. 
Flytning af affaldscontainer til ”grønt” – skal der plantes yderligere omkring 
containeren. Vi blev enige om af udvide området med flere buske og der 
lægges sten der dækker hele området V/containeren samt en ordentlig 
opkørsel fra vejen. 
Der er også to forskellige ”Grønne” farver på huset, som bliver udbedret til 
kun én 
 

4. Info fra driftschef AB 
Status omkring affaldsordning. 
Ordningen skulle være til gennemgang hos Hvidovre Kommune, men vi 
mangler stadig den endelige placering af projektet. Der mangler pres for at få 
gang i projektet igen. Vi har ventet al for lang tid med at få de nyeste 
placeringer og det virker som om at projektet er gået i stå! Anders må rykke 
for fremskidt. 
Status lade standere – kan vi fås opgørelse over forbrug? 
Det er muligt, at vi kan få indblik i forbruget BL ser på det. Der mangler stadig 
2 lade stationer der endnu ikke virker ordentligt og der bliver rykket for en 
udbedring. 
 

5. Byggeudvalg – projekter ved indflytning (DA) Vi blev enige om at lave firkantet 
døre til brusekabiner ved renovering af nye lejemål. Folk der laver individuel 
istandsættelse, må selv bestemme om de vil have buede eller firkantet døre. 

 
6. Nabohjælp (DA) Dan har tilmeldt sig til ”Nabohjælp” og det er en rigtig god 

idé, der vil derfor komme ”flyers” rundt i postkasserne. 
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7. Materialer og udformning af skure/udhuse (AML) Iflg. Lokalplanen, så skal 

brædder være lodrette og kan godt være komposit der ligner træ. 
 

8. Det ”grønne” Det skal undersøges om der økonomi i af få robotplæneklippere 
til vores grønne arealer. 

 
Der kommer et godt oplæg fra Tine, om en invitation til beboerne til vores 
næste bestyrelsesmøde d. 26.9 kl. 16.30 – 17.30, om hvad de ønsker der skal 
ske med vores fællesarealer. 

 
9. Evt. 

 
 

 

 

 


